
protokół n r 7l2ol3

z posiedzenia Sesji Rady Gminy Belsk Duży

w dniu 26 czerwca 2OL3 roku

Stan Rady ].5 osób, obecnych (według załącznika nr 1- listy obecności)

Obecni goście:

Maria Walewska - Żółcik - według załącznika nr 2 - listy obecności.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży.

Pan Andrzej Adamczyk otworzył obrady, powitał gości, stwierdził quorum oraz odczytał proponowany
porządek obrad:

L Otwarcie obrad.

Z. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3, Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu unijnego.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalnościod ostatniej sesji.

5, Zgłaszanie nowych wniosków iinterpelacji.

6. Wolne wnioski izapytania.

7. Zamknięcie obrad.

Rada jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Pkt. 2.

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXI Sesji Rady Gminy Belsk Duży.

Pkt, 3.

Pani Maria Walewska Zółcik odczytała pismo na temat dofinansowania edukacji w klasach l - lll.

Wniosek dotyczy wszystkich naszych szkół w gminie, są to działania polegające na wspieraniu dzieci,

które sobie nie radzą w szkole oraz tych wybitnie zdolnych. Belsk Duży dostanie prawie 60 tys. zł,

reszta szkół po 30 tys. zł. Są to głównie pieniądze na zajęcia dodatkowe, pomoce dydaktyczne.

Pan lreneusz Bałut: czy dla Belska Dużego nie będzie to za mało funduszy?

Pani Maria Walewska - Zółcik: kwota ta wynika z założeń Mazowi. Tak się przelicza liczbę osób na

kwotę. Ponieważ jest reforma dotycząca pomocy psychologiczno - pedagogicznej, resort wystąpił
z taką propozycją wsparcia i dobrze jest z niej skorzystać. Pomoc ta będzie rozłożona na 2 lata.

Pan Krzysztof Witczak: kto będzie dysponował kwotamiw szkołach? Dyrektorzy?

Pani Maria Walewska - Zółcik: wszystkie kwoty zostały już rozpisane we wniosku.

Pan Andrzej Adamczyk: odczytał projekt uchwaĘ,



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu

finansowego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał

Ludzki. Priorytet lX Rozwój Wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1, Wyrównywanie

szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie

oświaty.

Pkt, 4, i 5.

Pan Wójt: uważam, że dobrze, że Rada podjęła tą uchwałę, ponieważ jest to żywa gotówka dla szkół.

Rozstrzygnęliśmy przetarg co do budowy zbiornika górnego w Belsku Dużym. W przyszłym tygodniu

ruszy budowa. Udało nam się oczyścić rów w Lewiczynie. W tym tygodniu może też ogłosimy przetarg

na budowę oczyszczalni, świetlicę w Starej Wsi oraz strażnicę w Rożcach. Problem jest z domem

komunalnym w Starej Wsi, ponieważ jest potrzebne tez odwodnienie terenu przy budynku UG.

Ponadto nadal mamy problem z wymeldowaniem osób mieszkających w rozpadających się domach

koło UG. Pozwolenie na wyjazd z Lewiczyna na 728 jest tylko do końca 2014 roku. Starosta na razie

twierdzi, że nie będzie miał funduszy aby zrobić tą drogę. Potrzeba jest około 1mln zł na budowę

tego odcinka. Dziś jest spotkanie dotyczące dofinansowania dożynek, będę rozmawiał w sprawie

schetynówki. Podobno są plany podzielenia tego na etapy izaczęcia od trasy na gminie Grójec. Proszę

aby Państwo informowali mieszkańców, żeby nie przychodzili do Wójta Gminy po przydział grysu

iżwiru. Zostało to już podzielone i radni i sottysi teraz dysponują tymi wywrotkami. Przyszła

propozycja z Mazowieckiej Spółki Gazownictwa co do planów magistrali na terenie naszej gminy.

Proszę Radnych o zapoznanie się z planami. U nas będą wszystkie rozdzielnie. Nie będzie przestojów

w dostawie gazu. Trasa gazociągu będzie przebiegała po działkach prywatnych, a nie w pasie

drogowym. Potrzeba jest spotkań z sołtysami na wsiach. Jest propozycja Ministerstwa Kultury aby

utworzyć podstawową szkołę muzyczną. Jest na to subwencja, normalny program szkolny plus tylko

dodatkowo zajęcia muzyczne. Decyzje na to będą w styczniu, arkusz organizacyjny od września 2074

roku, Do 15 lipca mamy czas na zastanowienie się.

Pan Andrzej Konarski: czy mamy możliwość po 1 lipca 2013 roku rozwiązania umowy przetargowej

z firmą Almax?

Pan Andrzej Rudzki - Radca Prawny: na dzień dzisiejszy nie widzę możliwości zamówienia z wolnej

ręki i powierzenia komuś wykonywania usługiodbioru odpadów komunalnych. Trzeba przeprowadzić

procedurę przetargową w całości. Trzymajmy się umowy. Jest to sytuacja nadzwyczajna.

Pkt,6.

Pan Stanisław Wiechowski: mamy problem na Wólce Łęczeszyckiej. Niedrożny jest przepust w rowie
gminnym na drodze koło P. Biniszewskiego Krzysztofa. Ta sprawa powinna zostać załatwiona, bo

zalewane jest pół wsi. Co do drogi na Woli Łęczeszyckiej to została bardzo porządnie zrobiona,

zostało poszerzenie skrzyżowania. Otwarcie niedługo się odbędzie.

Pan lreneusz Bałut: proszę P. Kępkę aby uczulił Pana Słomkę (PZD) aby P. Kiełbowski nie orał drogi
powiatowej. Trzeba przemyśleć przejęcie subwencji na drogi powiatowe, czy da się to zrobić czy to

się opłaca.

Pan Janusz Kot: przecież słyszeliśmy właśnie, że powiat nie zamierza oddawać żadnych subwencji.



Pan Andrzej Adamczyk: co ze sprawą znaku drogowego w Łęczeszycach?

Pan Krzysztof Witczak: dostaliśmy informację ze Starostwa, że znak został postawiony nielegalnie.

Pytanie czy gmina może zaświadczyć, że ten znak jest nielegalny?

Pan Bogusław Sikorski: gmina mogłaby zaświadczyć, że nie wnioskowała o postawienie takiego znaku.

Pan Ludwik Kępka: mieszkańcy chcą tam innego znaku tj. do 5 ton. Procedura jest taka żeby program

organizacji ruchu drogowego przekazać do KWP, a po ich akceptacji składa się wniosek do starostwa.

Pan Krzysztof Witczak: powinna też być tabliczka, że nie dotyczy ruchu lokalnego.

Pan Andrzej Adamczyk: uważam, ze nie możemy wyróżniać tych kilku gospodarstw, bo jeżdżą klienci

do Alpexu oraz sami mieszkańcy do swoich pól. To nie ma sensu zupełnie. Zdjąć ten stary i żadnego

nowego nie zakładać.

Pan Jan Maciak: koło P. Korczaka jest strasznie duża niecka gdzie zbiera się woda. W Lewiczynie jest

bardzo porządny rów, tylko, że w jednym miejscu rowu brakuje kawałkiem.

Pkt.7.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XXX|l Sesji Rady Gminy Belsk Duży.

Na tym protokół zakończono.

protokołowała
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Przewodniczący Rady Gminy
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